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ACTA DE LA COMISSIÓ D’ECONOMIA, INFRAESTRUCTURES I SERVEIS 

 
 
Identificació de la reunió: 
 
Data 18 d’abril 2017 
Hora: 11:30 i segona convocatòria 12:00 
Lloc: Sala de Juntes. 
 
Assistents: 
 
BENÍTEZ GALLEGO, Carmen 
CATAFAL BENITO, Montserrat 
FERNÁNDEZ AMOR, José Antonio 
GÓRRIZ LÓPEZ, Carles 
MANRIQUE MATA, Antonio 
MIQUEL RODRÍGUEZ, Jorge 
PASTOR MARTÍNEZ, Albert 
PAZ TORRES, OLGA 
PONSÀ SÁNCHEZ, Esther 
ROJO TORRECILLA, Eduardo 
ZAPATER DUQUE, Esther 
 
Excusen absència: 
 
SÁNCHEZ HUETE, Miguel Ángel 
 
No assisteixen: 
 
BALLART HERNÁNDEZ, Xavier 
CID MOLINÉ, Josep 
MADRID VENTURA,  Damià 
MORANTE PITA, Ruth 
RODRÍGUEZ PUERTA, M. José 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
Ordre del dia previst: 
 
1.- Aprovació, si s’escau de l’acta de la darrera comissió. 
2.- Informe de la Degana 
3.- Despatxos i locals de la Facultat. 
4-  Proposta d’ascensor. 
5.- Afers de tràmit. 
6.- Torn obert de paraules. 
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Donat que no s’ha reunit el quòrum requerit en primera convocatòria (11:30h), 
la reunió es realitza en segona convocatòria (12:00h) 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la darrera comissió. 
 
S’indica modificació del nom de la Degana de ‘Luque’ a ‘Duque’. 
 
S’aprova per assentiment amb la modificació corresponent. 
 
2.- Informe de la Degana. 
 
No es tracta. 
 
3.- Despatxos i locals de la Facultat. 
 
La degana tracta aquest punt amb el següent. Es tracta el tema d’instal·lar un 
ascensor a l’ala de despatxos de la Facultat. S’ha demanat un estudi a l’àrea 
d’arquitectura. Hi ha una solució senzilla però ha de desaparèixer un despatx 
de la unitat de Dret del Treball, quedant afectat també la Secretaria del 
Departament de Dret Privat.  S’ha de considerar el pressupost i les despeses. 
 
Això s’afegeix al tema de distribució dels despatxos. S’ha de facilitar un a la 
unitat de Dret del Treball si el perden i s’ha de tractar el tema plantejat des de 
la unitat de Dret Penal. La degana assenyala que fa temps que no s’ha fet cap 
actuació en aquest tema en els últims anys.  
 
La conclusió de la degana és que tant pel fet de la instal·lació de l’ascensor 
com la realitat que suposen el professorat associat s’ha de fer alguna actuació 
per reorganitzar els espais. Ella afegeix que la distribució dels espais és una 
qüestió que s’ha gestionat per les direccions dels departaments. 
 
Des del deganat es va demanar una relació de la distribució dels espais. Els 
departaments van respondre i s’observen diferents realitats en base a les 
dades aportades. 
 
El Dr. Jorge Miquel planteja que en el tema dels espais de treball pot ser més 
necessari la seva dotació d’infraestructura i la consideració de despatxos que 
són infrautilitzats. 
 
El Dr. Eduardo Rojo considera que l’ascensor és una qüestió que no s’ha de 
discutir doncs és el compliment de la legislació vigent en relació amb persones 
amb discapacitats. El Dr. Albert Pastor planteja si seria possible l’opció d’una 
rampa, però la Sra. Esther Ponsà informa que va ser una opció descartada. 
 
El Dr. Rojo exposa que en el departament que ell dirigeix no s’ha plantejat cap 
problema en relació amb l’ús dels despatxos. En relació amb una teòrica 
distribució d’acord amb criteris, considera que la preferència és per aquells o 
aquelles persones amb dedicació exclusiva. Per professors associats també és 
necessari disposar d’espais compartits. 
 



3 
 

El Dr. Pastor es disculpa de deixar la reunió per tenir una altra. Però també 
considera que un criteri seria considerar els metres quadrats dels que disposen 
les unitats doncs els espais no són uniformes. També considera que la 
distribució d’espais, en ocasions, s’ha fet per cada unitat d’acord amb els seus 
criteris. El criteri principal hauria de ser la dedicació dels professorat i no tant la 
seva categoria. 
 
La degana posa de manifest que les jubilacions, que alliberen espais, s’han 
substituir per associats que impliquen una realitat determinada. Es tracta de 
persones que també passen moltes hores per la seva activitat docent. 
 
El Dr. Carles Górriz comparteix el que diu el Dr. Pastor en relació amb la 
distribució en relació amb metres quadrats. 
 
La degana planteja què s’ha de fer amb els espais que han utilitzat 
professors/res fins la seva jubilació. Es tracta d’una distribució que qui l’ha de 
fer és el departament o la unitat.   
 
El Dr. Miquel afegeix el cas dels emèrits en aquest punt si conserven o no el 
seu espai de treball. 
 
Es suggereix pel Dr. Górriz i el Dr. Fernández l’habilitació de nous espais en 
llocs de la Facultat però no es troben solucions viables. 
 
La degana planteja que des de les direccions dels departaments es gestionin 
els problemes d’espai amb el suport del deganat. 
 
El Dr. Rojo planteja que quan un professor deixa un despatx, l’espai és de la 
Facultat i gestionat per la direcció del departament. Els criteris de metres i 
d’exclusivitat serien adequats però en aquest últim és refereix a aquells docents 
que es dediquen a la Universitat de forma exclusiva. 
 
El Dr. Miquel entén que s’ha de justificar la reorganització en la nova situació. 
La degana proposa que sigui un criteri que, a mida que es alliberin espais, la 
direcció de departament els pot reassignar. Així mateix, que la intervenció de 
l’ascensor impliqui trobar nous espais. 
 
4- Proposta d’ascensor. 
 
Es tracta amb el punt anterior. 
 
5.- Afers de tràmit. 
 
La degana planteja el tema de pressupostos. La Sra. Esther Ponsà ha estat 
estudiant el tema d’organització pressupostaria. Assenyala que només en 
relació amb el Màster de l’Advocacia s’han de fer algunes consideracions. En 
relació amb el nou pressupost i la seva distribució no hi ha noticies. La Dra. 
Olga Paz indica alguna documentació donada des del rectorat però sense cap 
aportació. 
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La Sra. Montserrat Catafal planteja a la Dra. Paz  que s’informi sobre partides 
de compres de bibliografia general i informar-se per què no hi ha partides per 
bibliografia especialitzada. 
 
6.- Torn obert de paraules. 
 
La Sra. Ponsà planteja que en relació amb la distribució dels pressupostos del 
màster no hi ha cap acord per escrit en relació amb els percentatges de 
distribució. Demana que es faci. Proposarà una distribució a consideració 
futura. 
La degana assenyala que s’han acabat les inversions fortes en relació amb 
elements com aire condicionat i infraestructures informàtiques a les aules. 
Tanmateix s’han d’afrontar alguns canvis a les aules. 
 
Sense altres assumptes a tractar, a les 12:40 hores s s’aixeca la sessió, de la 
qual com a secretari, estenc aquesta acta.  
 
            Vist i plau 
EL SECRETARI                  LA DEGANA 
        
 
 
 
 
 
José Antonio Fernández Amor           Esther Zapater Duque 
 
 
 
 
 


